
P r o t o k ó ł  nr XL/09 

z obrad XL sesji Rady Miejskiej w Kłodzku,  
która odbyła się w dniu  10 sierpnia 2009r.  
w sali Rajców Urzędu Miasta w Kłodzku 

 

Sesja  rozpoczęła  się o godz. 1200. 

 
1. Otwarcie obrad XL sesji Rady Miejskiej w Kłodzku. 

Otwarcia  sesji   dokonał  Przewodniczący   Rady  Miejskiej  w  Kłodzku Pan Piotr 

Brzostowicz mówiąc: „Otwieram obrady XL sesji Rady Miejskiej  

w Kłodzku”.  

Pan Przewodniczący przywitał Burmistrza Miasta Kłodzka Pana Bogusława Szpytmę, 

Zastępcę Burmistrza Pana Henryka Urbanowskiego, radnych, kierowników i pracowników 

urzędu miasta, mieszkańców Kłodzka oraz wszystkich przybyłych na obrady XL sesji Rady 

Miejskiej w Kłodzku.  

 
2. Stwierdzenie waŜności obrad sesji. 

 Pan Przewodniczący stwierdził, iŜ obecnych jest na sali 18 radnych, co stanowi 

wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Nieobecni radni: Pani Zuzanna Kasprzyk Wojciechowska, Pan  Janusz Kocoń, Pan Grzegorz Muskała. 

 

3. Wybór sekretarzy obrad sesji. 

 Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz na sekretarza sesji zaproponował 

kandydaturę radnej Jolanty Kobak, innych propozycji nie zgłoszono. Rada jednogłośnie 

18 głosami „za”, poparła kandydaturę radnej, tym samym powołując ją na sekretarza 

obrad XL sesji Rady Miejskiej w Kłodzku.  

 

4. Zatwierdzenie protokołu z obrad XXXVIII i XXXIX sesji Rady Miejskiej. 

Uwag do protokołów nie wniesiono, przyjęto je jednogłośnie 18 głosami „za”. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułów Mecenas Kultury Kłodzkiej za 

2008 rok, druk nr 403 (zał. nr 1). 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Sportu i Turystyki radna Pani 

Celina Włodarczyk poinformowała, iŜ komisja wydała opinię pozytywną do 

powyŜszego projektu uchwały. Ponadto Pani radna uczestniczyła w posiedzeniu komisji 

powołanej do przygotowania wniosku o nadanie mecenasa kultury i sponsora sportu za 

2008 rok. Wszelkie informacje z tego posiedzenia zostały zaprezentowane członkom 

komisji.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 
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Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 

uchwały w sprawie nadania tytułów Mecenas Kultury Kłodzkiej za 2008 rok, druk nr 403. 

Głosowanie: za - 18, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

(Nie głosowali  radni: Zuzanna Kasprzyk Wojciechowska, Janusz Kocoń, Grzegorz Muskała.). 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XL/394/2009 (zał. nr 2). 

 
6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu Sponsor Sportu Kłodzkiego za 

2008 rok, druk nr 404 (zał. nr 3). 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Sportu i Turystyki radna Pani 

Celina Włodarczyk wniosła o wykreślenie w § 1 ust. 1 z nazwy Bank Spółdzielczy 

Oddział w Kłodzku słowa „Oddział” poniewaŜ taka firma w Kłodzku nie istnieje. 

Pan Przewodniczący podda pod głosowanie zgłoszoną poprawkę. 

Głosowanie: za - 18 jednogłośnie. 

Przewodnicząca Komisji radna Pani Celina Włodarczyk poinformowała, iŜ Komisja 

pozytywnie zaopiniowała powyŜszy projekt uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie projektu 

uchwały w sprawie nadania tytułu Sponsor Sportu Kłodzkiego za 2008 rok, druk nr 404  

z wcześniej przyjętą poprawką. 

Głosowanie: za - 18, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

(Nie głosowali  radni: Zuzanna Kasprzyk Wojciechowska, Janusz Kocoń, Grzegorz Muskała). 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XL/395/2009 (zał. nr 4). 

 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Lokalnym Programie 

Rewitalizacji Starówki, Wyspy Piasek i Fortu Owcza Góra wraz z otuliną  

w Kłodzku, druk nr 405 (zał. nr 5). 

Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radny Pan Eugeniusz 

Bednarczyk poinformował o pozytywnej opinii do powyŜszego projektu uchwały. 

Radna Pani Celina Włodarczyk dodała, iŜ opinia rzeczywiście była pozytywna, ale pod 

warunkiem otrzymania nowego, poprawionego załącznika, który w dniu dzisiejszym radni 

odebrali ze swoich skrytek. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz zaproponował, aby poddać pod głosowanie treść 

poprawionego załącznika do uchwały znajdującej się na druku nr 405. 

Głosowanie: za – 18 jednogłośnie. Treść załącznika została przyjęta.  

Radny Pan Leszek Michalski poinformował, Ŝe wszystkie wymienione zadania w LPR są 

bardzo czytelne i moŜna je dokładnie umiejscowić na terenie miasta Kłodzka. Natomiast 

prosi o wyjaśnienie co mieści się pod hasłem: zwiększenie atrakcyjności turystycznej 
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miejskich obiektów dziedzictwa kulturowego o znaczeniu regionalnym, bowiem zawartych 

jest tam kilka podtematów.  

Pani Aleksandra Gwizdowska – pełnomocnik ds. rewitalizacji wyjaśniła, iŜ zadanie to 

zawiera 3 główne tematy: 

1. Remont Kurtyny Tumskiej. 

2. Remont bramy wejściowej na twierdzę kłodzką. 

3. Remont wejścia i wyjścia z trasy podziemnej w Kłodzku. 

Po tych wyjaśnieniach Przewodniczący Pan P. Brzostowicz poddał pod głosowanie 

przyjęcie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Lokalnym Programie 

Rewitalizacji Starówki, Wyspy Piasek i Fortu Owcza Góra wraz z otuliną  

w Kłodzku, druk nr 405 wraz z wcześniej przyjętą autopoprawką załącznika. 

Głosowanie: za - 18, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

(Nie głosowali  radni: Zuzanna Kasprzyk Wojciechowska, Janusz Kocoń, Grzegorz Muskała). 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XL/396/2009 (zał. nr 6). 

 
8. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian budŜetu Gminy Miejskiej 

Kłodzko na 2009 rok, druk nr 406 (zał. nr 7). 

Burmistrza Miasta Pan Bogusław Szpytma przed wyjaśnieniami do zmian w budŜecie 

serdecznie podziękował Panu Przewodniczącemu i radnym za zwołanie i przybycie na 

dzisiejszą sesję, poniewaŜ jest kilka spraw głównie związanych z powodzią ale równieŜ  

z pewnymi kwestiami natury inwestycyjnej.  

Zastępca Burmistrza Pan Henryk Urbanowski poinformował, iŜ przed posiedzeniem 

Komisji została dostarczona Państwu radnym autopoprawka Burmistrza Miasta Kłodzka 

zwiększająca wartość kosztorysową zadania  pn. „Kryta pływalnia wielozadaniowa przy 

Szkole Podstawowej nr 3” o kwotę 3 mln zł. Dzień przed posiedzeniem Komisji został 

rozstrzygnięty przetarg na wykonanie basenu. Cała inwestycja będzie kosztowała 

19 500 000 zł, zapisane było 16 500 000 zł stąd konieczność zwiększenia zadania  

o 3 mln. zł.  

Radna Pani Celina Włodarczyk stwierdził, iŜ w związku z autopoprawką jaka musiała 

być naniesiona, wraz ze wzrostem ceny krytej pływalni wielozadaniowej przy Szkole 

Podstawowej nr 3 wzrosła równieŜ kwota planowanych wydatków inwestycyjnych na rok 

następny, wynosi ona w dniu dzisiejszym 40 211 851 zł. Pyta więc jak zamierzamy 

pracować w roku przyszłym, skoro inwestycje chcemy wykonać na kwotę przeszło 40 

mln. BieŜący rok  budŜetowy łącznie z basenem ma się zamknąć kwotą 18 320 969 zł. 

Pani radna prosi o kilka słów wyjaśnień na temat róŜnicy 22 mln. zł w inwestycjach na 

rok następny.  

Pani Agnieszka Czuczwara – Skarbnik Gminy Miejskiej Kłodzko wyjaśniła, Ŝe załącznik 

pn. limity wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne w 2010 roku pokazuje kwotę 
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40 211 851 zł. W pierwotnej wersji kiedy uchwalano budŜet w grudniu była to kwota 

około 42 mln. zł. tak więc gmina mieści się we wszystkich składnikach, część zadań nie 

została rozpoczęta, więc jeŜeli do końca roku nie będą rozpoczęte, co jest uzaleŜnione 

przed wszystkim od składanych wniosków, wówczas inwestycje w całości odpadną  

i w przyszłym roku będzie się planować inwestycje na poziomie moŜliwym do uzyskanych 

dochodów. Inwestycje kumulują się do wykonania na przyszły rok, nie mniej większość  

z nich będzie dofinansowana jednak w budŜecie musi być wskazana cała kwota. 

Wiceprzewodniczący Pan Maciej AwiŜeń prosi o zwrócenie uwagi na to co przed chwilą 

usłyszano. Inwestycje same nie odpadają, będą one musiały być wykreślone z budŜetu, 

jednak dobrze by było, aby nie zostały wykreślane post faktum. Nie moŜna postępować  

w tren sposób, Ŝe Burmistrz  nie zrealizował budŜetu, jak to było w ubiegłym roku  

w związku z tym będziemy likwidować albo przenosić na środki niewygasające. Radny 

Pan AwiŜeń  chce rozsądnej rozmowy o budŜecie, bowiem jeśli jest problem 

przeszacowania budŜetu w przyszłym roku, to naleŜy sobie otwarcie powiedzieć, Ŝe nie 

jesteśmy w stanie zrealizować wszystkich inwestycji. JeŜeli istnieje jakiekolwiek 

zagroŜenie nie wykonania wszystkich inwestycji juŜ teraz naleŜy się nad tym zastanowić  

i rozwaŜyć wycięcie niektórych z nich i nie zostawiać tych decyzji na koniec roku. Chyba, 

Ŝe Pan Burmistrz powie, Ŝe nie ma zagroŜenia, wszystkie inwestycje zaplanowane będą 

zrealizowane - wówczas Pan radny nie będzie prosił o ich wykreślenie.  

Radna Pani Celina Włodarczyk zapytała czy w tym roku uzyskano juŜ jakieś środki  

z dotacji Unii Europejskiej. 

Burmistrz Pan Bogusław Szpytma poinformował, iŜ z wyprzedzeniem będzie informował 

o inwestycjach, które nie będą mogły być zrealizowane w wieloletnim planie – czyli do 15 

września taka dyskusja będzie miała miejsce. W 40 mln. zł o których mówiła Pani radna 

jest 13 mln. przeznaczone na LPR, w zeszłym tygodniu przeszedł formalną ocenę projekt 

na remont Wielkiego Kleszcza, jest więc szansa 70% dofinansowania tego zadania ze 

środków unijnych, jego wartość szacowana jest na 7 mln zł.  15 mln pozostanie na basen 

z czego w tym roku zostanie wydane 4 mln zł. 5,5 mln na budowę basenu gmina pozyska 

z ministerstwa sportu. Podpisana jest umowa na drogi, zadanie związane z drogami to 17 

mln. zł, a więc 40 mln. ma konkretne wyliczenia. Większość tych środków są to 

inwestycje refinansowane po ich zakończeniu. Tak jak Pani radna zauwaŜyła środki są 

zwracane po przeprowadzeniu inwestycji. Nie zakończono Ŝadnej inwestycji 

dofinansowanej przez Unię, a więc środki te nie mogły wpłynąć.  

Radna Pani Celina Włodarczyk zaproponowała, aby na dzisiejszej sesji Zastępca 

Burmistrza Pan H. Urbanowski przed podjęciem uchwały na druku 406 poinformował 

Radę o historii przetargu i wszystkiego co wiąŜe się z krytą pływalnią przy Szkole 

Podstawowej nr 3.  

Pan Przewodniczący postanowił kontynuować głosowanie nad uchwałą i autopoprawką. 
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Przewodniczący Komisji BudŜetu radny Pan Eugeniusz Bednarczyk poinformował, iŜ 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na druku nr 406 wraz  

z autopoprawką. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej radny Pan Zygmunt śerkowski 

poinformował o pozytywnej opinii komisji do druku nr 406 i autopoprawki. 

 Przewodniczący Rady Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie 

autopoprawki Burmistrza Miasta Kłodzka do druku nr 406. 

Głosowanie: za – 18, przeciw – 0, wstrzymało się -  0. Autopoprawkę przyjęto. 

(Nie głosowali  radni: Zuzanna Kasprzyk Wojciechowska, Janusz Kocoń, Grzegorz Muskała). 

 

Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian 

budŜetu Gminy Miejskiej Kłodzko, druk nr 406 wraz z wcześniej przyjętą autopoprawką. 

Głosowanie: za - 17, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

(Nie głosowali  radni: Zuzanna Kasprzyk Wojciechowska, Janusz Kocoń, Grzegorz Muskała). 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XL/397/2009 (zał. nr 8). 

 
9. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Pan Zdzisław Duda zapytał czy w tym roku będzie kontynuowana inwestycja 

związana z budową parkingu przy ul. Wojciecha w Kłodzku. 

Zastępca Burmistrza Pan Henryk Urbanowski wyjaśnił, iŜ inwestycja będzie 

kontynuowana.  

Radna Pani Teresa Ludwin zapytała kiedy odbędzie się rzetelny przegląd studzienek 

kanalizacyjnych i kiedy zostaną one udroŜnione.  

Zastępca Burmistrza Pan Henryk Urbanowski poinformował, Ŝe zostało wydane 

zlecenie do spółki „Wodociągi Kłodzkie” na przeczyszczenie około 2 tys. kratek 

kanalizacyjnych i jest ono realizowane.  

Wiceprzewodniczący Pan Maciej AwiŜeń przypomniał, iŜ  w miesiącu styczniu składał  

w tej sprawie interpelację, która dotyczyła całej kanalizacji deszczowej. Pan radny 

wnioskował, aby zająć się tym kompleksowo i aby ktoś to wziął w zarządzanie.  

Radna Pani Celina Włodarczyk poinformowała, Ŝe w ubiegły piątek o godz. 2200 była 

pierwszą osobą, która oficjalnie zgłosiła do straŜy miejskiej fakt awarii wody na ulicy 

Wyszyńskiego między wieŜowcami, woda lała się od kilku godzin i po raz kolejny zostały 

zalane wszystkie garaŜe pod falowcem. Sprawa nieczyszczonych kratek zbierających 

wodę opadową jest „stara jak świat”. Na początku roku Pani radna pytała kiedy będzie 

usunięty z ulic piach, który był sypany jako środek uszorstniający jezdnie, był on 

usuwany bardzo późno i bardzo niedokładnie. Wszystek ten piach zjechał do kratek 

razem z liśćmi i śmieciami. W niektórych kratkach rosną samosiejki drzew i chwasty co 

moŜna zaobserwować przy ul. Jana Pawła II od skrzyŜowania oraz przy ulicach, które 
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mają duŜy spad. Kratki są niedroŜne, chwasty zarastają miejsce przy krawęŜniku, a po 

obfitych opadach spłyną one do kratek zatykając je ponownie. Podobna sytuacja jest na 

ulicy Hołdu Pruskiego. 

Pani radna dodała, iŜ wody opadowe oraz topiący się śnieg przy Szkole Podstawowej nr 3 

spowodowały ogromne ubytki w chodniku przy wejściu do szkoły. Pyta więc czy nareszcie 

będzie to zrobione. 

Radny Pan Adam Kwas zapytał o mury oporowe nad Nysą, kiedy będą zabezpieczone. 

Prosi równieŜ o dokładniejsze przyjrzenie się pracy firmom, które usuwają zieleń 

poniewaŜ nagminnie pozostawiają obcięte gałęzie, które schną na chodnikach.  

Radny Pan Zygmunt śerkowski prosi o zasugerowanie zarządcy nieruchomości 

komunalnej - drogi powiatowej, aby oczyszczał studzienki kanalizacji deszczowej, 

bowiem woda opadowa zalewała ludziom podwórka i piwnice. Podobna sytuacja ma się  

z potokiem Jodłownik, który z powodu zanieczyszczenia koryta rzeki nie pomieścił wody 

opadowej i płynął ulicą.  

Pan radny stwierdził, iŜ podczas czerwcowej powodzi Pan Burmistrz Urbanowski właściwie 

zareagował, dostarczono na czas worki z piaskiem, natomiast po ustąpieniu wody 

zadbano o to, aby na ulicy znalazły się kontenery na nieczystości, ponadto posprzątano 

ulice powiatową. Warto więc zasugerować Panu Staroście, aby dbał o swój majątek, 

bowiem Burmistrz wykonał zadania za starostę.  

Ponadto Pan radny przypomniał o dokumencie pn. Studium ochrony miasta przez 

powodzią – jest to tzw. instrukcja co trzeba robić, aby ochronić miasto przed powodzią. 

Opisane są słabości potoku Jodłownik, potoku Jaszkówka i koryta Nysy Kłodzkiej. Mimo, 

Ŝe ten dokument jest od 2002 roku to jednak wojewoda nie zabezpiecza środków na jego 

realizację. Skutki podtopień wyjdą dopiero po jakiś czasie, budynki trzeba osuszać. Warto 

aby zarządca, który przyczynił się do tego aby nie robić nic z murami oporowymi, osuszał 

budynki poszkodowane w wyniku powodzi bowiem piwnice będę generowały wilgoć na 

parter.  

Pan radny oczekuje od Pana Burmistrza oficjalnego pisma do Starosty jako zarządcy, aby 

naprawił te szkody – chodzi o osuszenie piwnic. Jeśli tego nie wykona to być moŜe wyrok 

sądowy przymusi zarządcę do wykonania określonych prac.  

Zastępca Burmistrza Pan Henryk Urbanowski wyjaśnił, iŜ w tym roku wody nie 

brakowało, a instalacja burzowa w mieście nie jest i nie będzie przygotowana na 

przyjęcie tego typu opadów. Przekrój kanalizacji 600mm w okolicach ulicy Boh. Getta, 

Kościuszki i Okrzei nie był w stanie odebrać 20 cm warstwy wody. 

Oszacowano, Ŝe naleŜy wydać rocznie 200 000 zł na oczyszczenie kanalizacji bez 

dokonywania wymian. Naprawa infrastruktury ma miejsce w rejonach, w których 

remontowane są ulice. Na ul. Hołdu Pruskiego chodnik został naprawiony, natomiast na 

ul. Jana Pawła II naprawy jeszcze trwają.  
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Ul. Śląska w najbliŜszym czasie zostanie zamknięta na okres 2 miesięcy, gdzie to dzięki 

naciskom gminy, powiat będzie robił remont kapitalny całej ulicy Śląskiej, od ul. 

Połabskiej do ul. Mariańskiej. Zostanie takŜe wykonana cała kanalizacja ściekowa.  

Gmina równieŜ interweniuje w RZGW w sprawie potoku Jodłownik oraz murów oporowych 

na ul. Dworcowej i Braci Gierymskich łącznie z zawiadomieniem Inspektora Nadzoru 

Budowlanego. 

Radna Pani Zdzisława Górska zwróciła się z prośbą do Pana Burmistrza, aby zajął się 

problemem nieruchomości przy ul. Półwiejskiej, gdzie cegły i gruz z walących się stodół 

zasypują rów melioracyjny. 

Burmistrz Pan Bogusław Szpytma potwierdził, iŜ nieruchomość ta wygląda fatalnie, 

sprawy własnościowe komplikują sytuację, nie mniej jednak Pan Burmistrz postara się 

pomóc rozwiązać ten problem. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Brzostowicz podziękował Panom Burmistrzom za 

zorganizowania spotkania w sprawie układu komunikacyjnego. Pan Burmistrz Urbanowski 

uświadomił radnych w jakim kierunku zmierzamy, a projekty są bardzo ciekawe. 

Dziękuje równieŜ za podkaszanie traw na poboczach, co znacznie poprawia widoczność  

i umoŜliwia komunikację pieszą. 

Odnosząc się do organizowanych imprez, Pan Przewodniczący stwierdził, iŜ „Miodowe 

Lato” było ciekawą, dobrze przygotowaną imprezą, a przy tym pozytywnie odebraną 

przez mieszkańców, jest to właściwy kierunek promocji miasta, a takŜe gospodarki 

pasiek. 

Pan Przewodniczący poruszył temat  mammobusu – zastanawia się czy jest sens tego 

typu akcji, bowiem przyjeŜdŜa auto z Gdańska, niektóre pacjentki są badane, później 

wykonane zdjęcia wysyłane są do Lublina celem opisu, po określonym czasie pacjentka 

otrzymuje opis do domu, z którego wynika, Ŝe są jakieś wątpliwości i zaleca się wizytę  

w Centrum Onkologii we Wrocławiu, Jedzie tam i otrzymuje informację, Ŝe wynik jest 

prawidłowy i nie ma się czego obawiać, a więc jest wątpliwa jakość tego typu usług.  

W tutejszym Zespole Opieki Zdrowotnej jak równieŜ w Polanicy wykonywane są badania. 

Mammografii jest przeprowadzanych  50 sztuk w miesiącu, pacjentki  mają wykonywane 

badania na bieŜąco, zaś USG piersi wykonuje się 35 badań na miesiąc. Jeśli są 

jakiekolwiek problemy to naleŜy je zgłaszać, miejscowa słuŜba zdrowia jest wydolna, jest 

moŜliwość, aby pacjentka na miejscu była skonsultowana przez lekarza i miała wykonane 

stosowne badania. 

Do Pana Przewodniczącego dotarła informacja o kradzieŜach na cmentarzu, prosi zatem 

Pana Burmistrza, aby spowodował patrole StraŜy Miejskiej w okolicach cmentarza, 

bowiem sam fakt obecności funkcjonariuszy powinien odpowiednio zadziałać.  

Kolejna obserwacja Pana Przewodniczącego to fakt wymiany okien przez mieszkańców 

Kłodzka. Ostatnimi czasy obserwuje się duŜą dowolność i róŜnorodność wymienianych 



 8

okien w poszczególnych budynkach, dla przykładu Pan P. Brzostowicz podał, iŜ  

w budynku gdzie wszystkie okna mają białe ramy pojawia się jedno z brązowymi (na ul. 

Rodzinnej w falowcu wstawiono małe okienka ze szprosami jak w górskim schronisku). 

JeŜeli gmina ma na to wpływ to naleŜy zareagować np. do prezesa Spółdzielni 

Mieszkaniowej. Niepotrzebnie mieszkańcy ponoszą zbytnie koszty, bo być moŜe decyzją 

administracyjną będą musieli powrócić do pierwotnej kolorystyki i architektury. 

Generalnie w mieście jest czyściej, nie mniej jednak nadal denerwują mieszkańców psie 

odchody. Tutaj jednak musi się zmienić świadomość właścicieli piesków. 

Pan Przewodniczący zaprosił wszystkich radnych do czynnego udziału w IV Dniach 

Twierdzy, a takŜe w obchodach Święta Wojska Polskiego oraz duŜej uroczystości  

w Wambierzycach. 

 

10. Sprawy róŜne. 

 Radny Pan Zdzisław Duda zwrócił uwagę, iŜ odwrotnie zawieszono flagę Polski na 

bastionie twierdzy. 

Radna Pani Celina Włodarczyk w imieniu odwiedzających cmentarz przy ul. Zamiejskiej 

prosi, aby przy wjeździe zlikwidować znaczny spad, ponadto po kaŜdym deszczu wody 

opadowe czynią parking nieuŜywalny, nieczynna jest teŜ studnia.  

 Głos zabrała mieszkanka Kłodzka z ul. Wojciecha. Przekazała zebranym, iŜ byli 

mieszkańcy Kłodzka, którzy po kilku latach nieobecności przyjechali do Kłodzka 

obserwują znaczną poprawę w wyglądzie miasta, jak bardzo się zmieniło, nigdy nie 

wyglądało tak ładnie jak teraz – dlatego dziwi Panią, Ŝe na sesji słychać ciągłe narzekania 

na Pana Burmistrza. Brakuje wyobraźni, Ŝe tak duŜych wód opadowych kratki burzowe 

nie są w stanie pomieścić, nie tylko w Kłodzku była taka duŜa ulewa. Ponadto wszelkie 

prace remontowe, które wykonywane są na terenie miasta wymagają czasu, nie moŜna 

określonej usterki wykonać w jednej chwili. Ulica Wojciecha na wiosnę była myta, Pani 50 

lat mieszka w Kłodzku i pierwszy raz widziała, aby samochód mył ulicę. Obserwuje duŜe 

starania obecnego Burmistrza. 

 Burmistrz Miasta Kłodzka Pan Bogusław Szpytma podziękował mieszkance 

Kłodzka za zabranie głosu, bowiem rzadko słyszy się te głosy na plus. Poinformował, iŜ  

w trakcie powodzi i po ustąpieniu wody ogromną rolę odegrał Zastępca Burmistrza Pan 

Henryk Urbanowski wraz z podległymi pracownikami. Nareszcie jest osoba, która reaguje 

na interwencje Pana Burmistrza a takŜe mieszkańców, sprawy są po prostu załatwiane - 

za to Pan Burmistrz serdecznie dziękuje P. Urbanowskiemu. 

Podziękowania Pan Burmistrz skierował pod adresem radnych, którzy zaangaŜowali się  

w pomoc w usuwaniu skutków powodzi oraz jednostkom podległym czyli KOK, OSiR, 

gospodarstwu pomocniczemu, a takŜe firmom TEMPO, Skalniak, SALUS oraz Panu 

Adamczykowi. 
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W imieniu Rady serdeczne podziękowania złoŜył Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz. 

 Radny Pan Stanisław Ferenc wyraził słowa uznania pod adresem burmistrzów, 

którzy byli obecni podczas czerwcowego kataklizmu i brali czynny udział w udzielaniu 

pomocy. 

 

11. Zakończenie sesji. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Piotr 

Brzostowicz zamknął obrady XL sesji Rady Miejskiej mówiąc: „Zamykam obrady XL 

sesji Rady Miejskiej  w Kłodzku”.  

 
 
Zakończenie sesji nastąpiło o godz. 1340 (1200 – 1340). 
Czas trwania sesji  1  godz.  40 minut. 
 

 

Protokół sporządziła:  

Barbara Gargasz 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kłodzku 

 

            Piotr Brzostowicz 

 


